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Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ždani č. 01/2025 konaného  

dňa 09. 01 2025  

na Obecnom úrade v Ždani 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

 

1. Otvorenie, konštatovanie uznášaniaschopnosti 

2. Určenie zapisovateľa  

3. Schválenie programu 

4. Protest prokurátora proti VZN 72/2024 – úhrady školstvo 

5. Návrh VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉHO NARIADENIA obce Ždaňa  

č. 74/2025 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v základnej škole, o výške mesačného príspevku na čiastočnú 

úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške mesačného 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského klubu detí, 

o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v 

školskej jedálni, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov vo výdaj-

nej školskej jedálni a o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na 

činnosť centra voľného času. 

6. Kontrola plnenia uznesení OZ 

7. Interpelácie 

8. Záver 
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Zápis z priebehu zasadnutia OZ: 

 

1/ Otvorenie zasadnutia, konštatovanie uznášaniaschopnosti  

Starosta obce Ing. Ján Kokarda privítal všetkých prítomných – p. prokurátorku JUDr. Eriku 

Filičkovú, p. kontrolóra Ing. Ladislava Nyulasziho a p. poslancov OZ,  na prvom zasadnutí OZ 

v Ždani v roku 2025.  

 

2/ Určenie zapisovateľa 

Starosta obce Ing. Ján Kokarda konštatoval, že prítomní sú 8 poslanci z 9. 

P. poslanec Mgr. I. Bakši sa ospravedlnil.  

OZ je uznášaniaschopné. 

 

Za zapisovateľku bola určená Mgr. Terézia Rusnáková. 

Návrhová komisia:  

Predseda - Mgr. Stanislav Rusnák  

Členovia - Imrich Gergely. Bartolomej Horňák, Mgr. Stanislav Rusnák, Ing. Peter Frák, PhD., 

Ing. Ján Karajos  

 

3/ Schválenie programu 

Starosta oznámil prítomným, že program obecného zasadnutia č. 1/2025 je taký ako 

v pozvánkach, teda bez zmeny. 

 

Za program hlasovalo 8 poslancov, program bol schválený. 

 

Hlasovanie: za – 8 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

4/ Protest prokurátora proti VZN 72/2024 – úhrady školstvo 

Starosta pripomenul, že proti VZN č. 72/2024 týkajúceho sa úhrady školstva bol v minulosti 

protest a prenechal slovo p. JUDr. Erike Filičkovej. 

JUDr. Filičková – v tomto prípade protestu nešlo o veľké pochybenie, boli identifikované 

drobnosti, ako napr. terminológia nad rámec zákona. 

Konkrétne, išlo o termín zápisu na plnenie PŠD, kde bolo chybne uvedené, že ZŠ si smie sama 

určiť miesto a termín zápisu. Zákon však hovorí, že zriaďovateľ, teda v tomto prípade obec 

musí určiť miesto a termín zápisu dieťaťa do ZŠ. Legislatíva sa rýchlo vyvíja, je potrebné to 

sledovať a reagovať. 

P. starosta prečítal upravené a doplnené znenie VZN č. 74/2025, o mieste a čase zápisu dieťaťa 

do ZŠ, ako aj o údajoch potrebných k zápisu. 

P. prokurátorka konštatovala, že nove znenie VZN č. 74/2025 je v poriadku. Proces prijímania 

VZN v obci Ždaňa je bez pochybení.  

 

Starosta poprosil p. poslanca Gergelyho, aby prečítal znenie unesenia, bod 4/1/2025 a následne 

vyzval poslancov k hlasovaniu. 

 

 

 

 

 



 

3 

 

 - OZ prerokovalo Protest prokurátora proti VZN 72/2024 – úhrady školstvo 

 

 

Hlasovanie:  za – 8 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

 

5/ Návrh VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉHO NARIADENIA obce Ždaňa č. 74/2025 o mieste a 

čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole, o výške 

mesačného príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole, 

o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského klubu 

detí, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskej 

jedálni, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov vo výdaj-nej školskej jedálni a 

o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť centra voľného času. 

P. starosta vysvetlil, že číslo VZN je už z roku 2025, aby sme stihli upraviť znenie VZN 

v súlade so zákonom.  

Podstatná vec, teda problém bol v tom, vysvetľuje p. starosta – mali sme dvojakú úhradu (deti 

do 3 rokov a od 3 rokov). Mali sme to nastavené motivačne, lebo sme mali za to, že dieťa do 3 

rokov by malo byť doma s mamkou. 

Doba sa mení. Preto sme sa rozhodli stanoviť poplatok 20 € (samozrejme je špecifikované, 

kedy a za akých podmienok je možné z poplatku upustiť). 

P. starosta – pokračoval so slovami, že trh s cenami sa menil, upravovali sa potravinové pásma, 

preto cena za stravu za mesiac sa dvihla zo 4,0 € na 5,0 €. Denne máme 300 stravníkov. 

Ceny pre dôchodcov ostávajú, denne 20-25 obedov.  

 

-p. Frák – kto má nárok na obedy, teda resp. rozvoz obedov domov? 

- starosta – občan Ždane nad 65 rokov a ŤZP 

-p. Frák - mal aj niekto iný problém s VZN? 

-p. JUDr. Filičková – áno, samozrejme – okolité obce medzi sebou komunikujú, inšpirujú sa, 

a teda aj v iných obciach bol obdobný problém v terminológii. Ako som už spomínala, takéto 

drobné pochybenie sa dá relatívne rýchlo opraviť. 

 

- OZ schvaľuje VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉ NARIADENIE obce Ždaňa č. 74/2025 o mieste a 

čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole, o výške 

mesačného príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole, o 

výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského klubu detí, o 

výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskej jedálni, o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov vo výdajnej školskej jedálni a o výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov na činnosť centra voľného času, v súlade s návrhom 

 

Hlasovanie:  za – 8 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

6/ Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OZ 

- starosta – prečítal uznesenie č.7/2024 z 12.12.2024, z posledného zasadnutia OZ a informoval 

k niektorým bodom 

Konkrétne: 

10/7/2024 Rekonštrukcia a modernizácia Domu smútku 
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- máme dodávateľa na rekonštrukciu vnútorných priestorov , do 2 týždňov sa plánuje začiatok 

rekonštrukčných prác 

- p. Buchla – kto nám rekonštruuje Dom smútku? 

- starosta – firma vo vašom susedstve, ja som s ich prácou veľmi spokojný 

 

11/7/2024 Príprava projektovej dokumentácie na Výstavbu chodníka pre peších na Abovskej 

ulici v termíne do 06/2025 podľa predloženého zámeru 

-chodník pôjde pravej strane 

 

12b/7/2024 bod 1)Kanalizácia a ČOV Ždaňa 

- P. Frák - ku kanalizácii- máme mapku trás? 

- starosta – áno, máme to v PDF – pošlem ti to, u Vás pôjde poza záhrady 

               - nebolo to jednoduché, problém bol s vlastníkmi nehnuteľností, ľudia neboli ochotní 

(našli sme však aj iné riešenia) 

               - niekde ustúpili občania 

               - čas ukáže 

               - projekt Kanalizácie je spracovaný komplexne, aj po vetvách 

 

- zvyšné body plnenie OZ č.7/2024 bez doplňujúcich otázok a pripomienok 

 

 - OZ berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesení  č. 7/2024 

 

Hlasovanie:  za – 8 

  proti – 0 

  zdržal sa – 0 

 

7/ Interpelácie 

- bez doplňujúcich otázok a pripomienok 

 

8/ Záver 

Starosta poďakoval prítomným za účasť na rokovaní obecného zastupiteľstva č.1/2025. 

 

 

V Ždani, 09.01.2025      

                      

Zapísala:                                                                                                    Ing. Ján Kokarda 

Mgr. Terézia Rusnáková                                                                         Starosta obce Ždaňa 

 

 


